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Rada Miasta Włocławek 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół 5/2024 
5 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 26 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13, sala nr 5 

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:16 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Chmielewski 

2. Marlena Korpalska 

3. Józef Mazierski 

4. Elżbieta Rutkowska 

5. Marek Wasielewski 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Józef Mazierski otworzył 

posiedzenie Komisji, stwierdzając, że na stan 5 radnych, na sali obrad znajduje się 5 

członków Komisji, tak więc Komisja obraduje dziś w pełnym składzie, a jej obrady są 

prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że w Biurze Rady Miasta Włocławek 

udostępniony był protokół z obrad Komisji, które odbyły się w dniu 18 października 2024 

roku. Radni mogli się z nim zapoznać. Nie zgłoszono do niego uwag, poprawek ani 

uzupełnień. 

2. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana A.S. na działalność Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  
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Przewodniczący powitał obecnego na posiedzeniu Pana A.S. oraz dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie, Panią Agnieszkę Skonieczną. Nakreślił przedmiot skargi, po 

czym oddał głos stronie skarżącej pytając, czy ma do przekazania Komisji jakieś nowe 

informacje, związane z procedowanym zagadnieniem. 

Pan A.S. przekazał na ręce Przewodniczącego Komisji dokumenty, z którymi, w opinii 

strony skarżącej Członkowie Komisji powinni się zapoznać. Były wśród nich widomości 

e-mail, których treść mogłaby świadczyć o groźbach karalnych. Następnie omówił 

problem poruszony w materiale skargowym. Potwierdził również, iż nie wycofuje się z 

zarzutów opisanych w skardze.  

Po zakończeniu wypowiedzi strony skarżącej, Przewodniczący Komisji udzielił głosu 

Pani dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie z prośbą o przedstawienie 

stanowiska MOPR, w odniesieniu do zarzutów kierowanych przez Pana A.S. Pani 

dyrektor oświadczyła, iż nie zachodzą żadne okoliczności, które mogłyby świadczyć o 

sytuacjach opisanych w skardze. Podkreśliła również, że pracownicy MOPR w pracy 

kierują się etyką zawodową, której przestrzegają.  

Radny Jarosław Chmielewski zapytał stronę skarżącą o wiadomości e-mail. Czy strona 

zgłosiła te wiadomości odpowiednim organom ścigania-np. policji, prokuraturze? Jest to 

o tyle ważne, że wspomniane organy mają procedury i narzędzia, dzięki którym są w 

stanie ustalić autorów takich wiadomości.  

Pan A.S. odpowiedział, iż korzystał z bezpłatnej pomocy prawnej, gdzie poradzono mu 

złożyć zawiadomienie, co uczynił na przełomie grudnia i stycznia, ale śledztwo po 

miesiącu zostało umorzone. Złożył również około kilograma dokumentów do 

Europejskiego Trybunału Praw Człowieka i Obywatela. Pan A.S. wyjaśnił, że wiele osób 

się pod niego podszywa.  

Radna Marlena Korpalska zwróciła się do strony skarżącej z wyjaśnieniem, iż wskazane 

przez niego dokumenty nie kwalifikują się do Komisji, ale do złożenia na policje. Komisja 

może rozpatrzeć skargę w związku z nieprawidłowościami w funkcjonowaniu instytucji 

podległej Prezydentowi Miasta. W tym przypadku MOPR. Komisja nie dysponuje 

natomiast narzędziami potrzebnymi do zbadania spraw poruszanych w skardze, gdyż 

nie ma uprawnień organów ścigania. Nie jest też sądem. Obecna na posiedzeniu 

Komisji Pani dyrektor wyjaśniła, iż zbadała sprawę korzystając z dostępnych środków i 

nie potwierdziła zarzutów kierowanych w stronę podległych jej pracowników. 

Poinformowała również, że jako jednostka, MOPR wystąpi z wnioskiem do prokuratury o 

zbadanie materiału, o którym mówił skarżący. 
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Radny Jarosław Chmielewski wskazał, iż Radni składali zawiadomienia do prokuratury 

na działalność Prezydenta Miasta, łącznie z wnioskiem o wyłączenie danej prokuratury 

np. włocławskiej. Wtedy sprawą musiała się zając inna prokuratura. Jeśli więc, strona 

skarżąca ma wątpliwości co do pracy konkretnej prokuratury czy policji i ma na to 

dowody, może również złożyć wniosek o ich wyłączenie z postępowania.  

Pan A.S. odpowiedział, że włocławska prokuratura umorzyła postępowania, a on sam 

nie już sił, środków, czasu ani zdrowia, żeby przenosić sprawę do innej prokuratury. 

Radny Marek Wasielewski opowiedział o sytuacji z anonimowymi wiadomościami, które 

sam otrzymywał. Wyjaśnił jakie kroki podjął, aby ustalić ich autorów. 

Strona skarżąca poinformowała, że na podstawie własnych doświadczeń nie ma 

zaufania do polskiego wymiaru sprawiedliwości.  

Przewodniczący Komisji podziękował Panu A.S. za obecność na posiedzeniu Komisji.  

Członkowie Komisji zapoznali się z dokumentami złożonymi przez stronę skarżącą, 

przeprowadzili wspólną dyskusję, wypracowując tym samym stanowisko dotyczące 

omawianej skargi. Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. stanowisko. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana A.S. na działalność Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku-skarga bezzasadna 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 
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3. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana B.P. na działalność Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji oddał głos Pani dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie, 

prosząc o wyjaśnienie członkom Komisji nurtujących ich kwestii, w odniesieniu do 

omawianej skargi.  

Radna Elżbieta Rutkowska zapytała o instytucje np. Sanepid, które mogłyby wymóc na 

osobie, której skarga dotyczy podjęcie konkretnych działań?  

Pani dyrektor odpowiedziała, że MOPR nie ma narzędzi i przepisów, które mogłyby 

osobę zmusić do określonych zachowań. Posiada je natomiast Sanepid i Administrator. 

MOPR świadczy jedynie zadania wspomagające. MOPR wystosował pismo do tych 

instytucji z prośbą o podjęcie kroków związanych z poruszonym w materiale skargowym 

problemie.  

Po wspólnej dyskusji, członkowie Komisji wypracowali stanowisko w przedmiotowej 

sprawie, które Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana B.P. na działalność Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku-skarga bezzasadna 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 
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Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

4. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana B.P. na działalność Administracji 

Zasobów Komunalnych we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji dokonał wprowadzenia. Następnie powitał na posiedzeniu 

kierownika Rejonu I Administracji Zasobów Komunalnych, Pana Tomasza Kościńskiego, 

prosząc go o wyjaśnienia związane z zarzutami poruszanymi w skardze.  

 

Pan kierownik poinformował, że nie został wpuszczony do mieszkania osoby 

wspomnianej w materiale skargowym i opisał, jakie kroki podejmuje Administrator w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Radna Marlena Korpalska zapytała co w sytuacji realnego zagrożenia zdrowia, które 

niewątpliwie może mieć miejsce w kontekście omawianego przypadku? Czy 

Administrator nie może nic zrobić?  

 

Pani dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie i Pan kierownik Administracji 

Zasobów Komunalnych odpowiedzieli, że dostęp do lokalu jest możliwy jedynie za 

zgodą lokatora, a kroki podejmowania działań Administracji wyznaczają zapisy ustawy o 

ochronie praw lokatorów. 

 

Przewodniczący Komisji podsumował rozmowę i podziękował gościom za obecność na 

posiedzeniu. Następnie Komisja po wspólnej dyskusji, wypracowała stanowisko, które 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana B.P. na działalność Dyrektora 

Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku-skarga bezzasadna 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

5. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana M.G. na działalność dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji powitał obecną na posiedzeniu dyrektor Przedszkola 

Publicznego nr 35 we Włocławku, dokonał wprowadzenia do ww. punktu posiedzenia. 

Następnie zapytał Panią dyrektor o ustosunkowanie się do zarzutów podnoszonych w 

skardze.  

 

Dyrektor przedszkola poinformowała, że dziecko strony skarżącej od 3 lat nie uczęszcza 

do kierowanej przez nią placówki. Wspomniała również, że na chwilę obecną toczą się 

postępowania sądowe z powództwa cywilnego, w związku z informacjami 

zamieszczanymi przez Pana M.G. na facebookowym profilu przedszkola oraz dotyczące 

nękania.  

Przewodniczący Komisji podziękował Pani dyrektor za obecność. Następnie przeszedł 

do krótkiego podsumowania, po której nastąpiła jeszcze wspólna dyskusja, podczas 

której członkowie Komisji wypracowali stanowisko w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji poddał je pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana M.G. na działalność dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku-skarga bezzasadna 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek Wasielewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Chmielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu.  

6. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana J.S. na działalność pracowników 

Urzędu Miasta Włocławek. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji dokonał wprowadzenia do ww. skargi. Członkowie Komisji 

wspólnie analizowali dokumentację skargową, przeprowadzili dyskusję, wypracowując 

tym samym stanowisko dotyczące omawianej skargi, stwierdzając, iż Rada Miasta 

Włocławek nie jest organem właściwym do rozpatrzenia przedmiotowego zagadnienia, 

gdyż skarga dotyczy pracownika Urzędu Miasta Włocławek. Należy zatem przekazać ją 

zgodnie z właściwością Prezydentowi Miasta Włocławek, jako przełożonemu urzędników 

zatrudnionych w tej instytucji. 

Takie stanowisko Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana J.S. na działalność pracowników 

Urzędu Miasta Włocławek-przekazanie skargi 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek Wasielewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Chmielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

7. Wypracowanie stanowiska w sprawie wniosku Pani E.A.S. o przywrócenie pełnej 

nazwy ulicy na Starym Mieście we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji dokonał wprowadzenia do ww. skargi. Członkowie Komisji 

wspólnie dyskutowali na temat poruszony w skardze i uznali, iż z uwagi na fakt, że od 

2015 roku przy Prezydencie Miasta działa Zespół Opiniodawczo-Doradczy do spraw 

nazewnictwa ulic, placów publicznych i innych obiektów, który w zakresie swoich działań 

ma między innymi rozpatrywanie wniosków mieszkańców dotyczących nazw 

projektowanych ulic i placów oraz innych obiektów znajdujących się na terenie Miasta 

Włocławka, zasadnym będzie przekazać skargę zgodnie z kompetencją Prezydentowi 

Miasta Włocławek. 

Takie stanowisko Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie wniosku Pani E.A.S. o przywrócenie pełnej nazwy 

ulicy na Starym Mieście we Włocławku-przekazanie skargi 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek Wasielewski 

BRAK GŁOSU (1) 
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Jarosław Chmielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji poruszył temat petycji mieszkańców, która jakiś czas temu 

wpłynęła do Rady Miasta Włocławek. Przekazał ją Członkom Komisji w formie mailowej. 

Zauważył, iż Przewodnicząca Rady Miasta zapoznała się z dokumentem i 

zakwalifikowała go jako pismo, które zgodnie z właściwością postanowiła przekazać 

Prezydentowi Miasta.  

Sprawa dotyczy uwzględnienia w przyszłorocznym budżecie Miasta, wykupu działki w 

rejonie trasy średnicowej. Przewodniczący Komisji zapytał zgromadzonych, czy 

uważają, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji powinna zająć się tą sprawą? 

Radna Elżbieta Rutkowska stwierdziła, że Pani Przewodnicząca miała prawo przekazać 

dokument mieszkańców do Prezydenta Miasta.  

Radna Marlena Korpalska zauważyła, iż z pewnością mamy do czynienia z petycją, ale 

Przewodnicząca Rady w piśmie przekazującym dokument do Prezydenta nigdzie tego 

nie neguje. Przekazała ją jedynie zgodnie z właściwością. Na uwagę zasługuje również 

fakt, że Prezydent odpowiedział już mieszkańcom na to pismo pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski potwierdził słowa przedmówczyni, 

wyraził jednak zaniepokojenie, żeby takie sytuacje się nie powtarzały, bo w opinii Pana 

Przewodniczącego, Komisja powinna opiniować wszystkie petycje, a jeśli nie jest 

władna do ich rozpatrzenia-przekazywać je zgodnie z kompetencjami innym instytucjom, 

w tym Prezydentowi Miasta.  

Radni prowadzili wspólną dyskusję o możliwościach formalnych związanych z 

przekazywaniem pism, co pozwoli jeszcze skuteczniej działać na rzecz mieszkańców. 

 

 

9. Zakończenie obrad Komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
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i Petycji radny Józef Mazierski zakończył obrady Komisji w dniu 26 listopada 2024 roku.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Józef Mazierski 

Przygotował: Urszula Szubińska 


